
Referat fra FAU møte ved Å barneskole onsdag 7. september 2022 

Sted: Personalrommet Å barneskole 

Tilstede: Bjørn Hunt, Line Berge, Ingrid Hammersmark Halvorsen, Melinda Frislie, Ann Jeanett Kvås, 

David Hellås, Erik Bredo Larsen, Marita Kvinlaug, Karina Lund 

Sak 1 2022/2023- Konstituering: 
Leder: Line Berge 
Nestleder: Ingrid Hammersmark Halvorsen 
Sekretær: Melinda Frislie 
Repr. til KOMFUG:  Ann Jeanett Kvås 
Repr. til SU/SMU: David Hellås 
Øvrige medlemmer av FAU: Erik Bredo larsen, Marita Kvinlaug  ,Karina Lund  
 
Sak 2 2022/2023:  
Starte opp vennegrupper 1-4 trinn snarest. Det utarbeides et skriv som sendes hjem til foresatte på 1-4 trinn. 
 
Sak 3 2022/2023 :  
KOMFUG møte i uke 37 
Ann Jeanett tar med seg dette til KOMFUG: KOMFUG 13/9 
* Leksefri skole. Over 60% oppslutning ang ønske om leksefri. 
Ønsker Ingrid å gå videre med dette? 
 
Sak 4 2022/2023 

SFO Å skole 3.-7.kl har ingen plasser å være innendørs fra kl 14.20- til voksen opplæringen er ferdig. 10-
20min. Dette er en midlertidig løsning, FAU og skolen jobber tett for å finne en grei løsning. 
 

Sak 5 2022/2023 
Mobilhotell? 
Både skolen og Sfo opplever Elever helt ned i 1.klasse har snap og henger ut andre elever 
 
Sak 6 2022/2023 
* Vennegruppe 1.-4.kl   
max 4 stk pr gruppe, møtes en ettermiddag hver mnd. Rullerer 
 
Sak 7 2022/2023 
Hjertesaker fra Å: 
*  Engasjement blant foreldre. 
(foreldremøte med 'caser', samtaleemner 
"Tvinge" foreldre til å diskutere seg imellom. 
hva som skal til for at klassen skal få et fint skoleår?   
*  Psykisk helse 
Maria Abrahamsen? Foredrag både for voksen og elever? 
Mer psykisk helse inn i skolehverdagen 
og særlig intensivitet fra 5.-7.kl 

 
Sak 8 2022/2023 
 Søke om midler til akebakken (snøkanon eller lys)? 
           Hva ønsker elevrådet å prioritere? Vi avventer svar fra elevrådet før vi søker penger 
 
Sak 9 2022/2023 
Leksefri: Spørreundersøkelse gjennomført våren 2022.  
           Det må formidles tydelig på foreldremøter at det er lavterskel for å ta kontakt hvis det er for mye lekser 
eller hvis leksene ikke blir gjort av ulike grunner. Spørreundersøkelsen viste ca 60% som ønsker at lekser skal 
komme på dagsorden. FAU jobber videre med saken sammen med de andre skolene i Lyngdal.  



 

Referenter 

Bjørn & Line 


